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2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 12. 12. 2022  

 

 

 

Tomko: 

Interpelácia občana, opäť sa týka zimného štadióna. Už 12 rokov je v rekonštrukcii, nie 

v rekonštrukcii, už 12 rokov je uzatvorená Zemplínska reštaurácia. Či sa niečo okolo toho 

pohlo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka Zemplínskej reštaurácie, ide o zariadenie, ktoré je v dlhodobo súdnom spore, resp. 

ktoré je predmetom dlhodobého súdneho sporu s mestom. Zatiaľ tento súdny spor nie je 

ukončený. V tejto veci nás zastupuje právna kancelária. Aj nám je ľúto, že tento priestor sa 

nevyužíva tak, ako by bolo vhodné, pretože si uvedomujeme, že zvlášť hokejové zápasy 

a podujatia, ktoré sa konajú na zimnom štadióne si vyžadujú aj možnosť nejakého 

občerstvenia, ktoré v dávnej minulosti táto reštaurácia zabezpečovala, samozrejme už 

v prípade nového správcu, čo by mohli byť technické služby. 

 


